

《单词百科:microcosmic是什么意思?microcosmic怎么发音?microcosmic的解释和用法》

英语单词microcosmic是什么意思?microcosmic怎么读?microcosmic怎么发音?简答网为您整理了microcosmic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



microcosmic怎么读

microcosmic的读音: ['ma kr 'k zm k]

microcosmic的意思

1、adj.微观宇宙的, 微观世界的, 微观的;

microcosmic的双语例句

1、We should distinguish it into macroscopical and microcosmic labor axiology.

只有自觉地将劳动价值论区分为宏观和微观两部分,才能明确劳动价值论一系列基本结论的前提条件,才能廓清价值规律的适用范围和操作领域.

2、 ObjectiveTo investigate microcosmic essentials of blood stasis syndrome (BSS) at the gene level.

目的从基因水平探讨血瘀证微观实质.

3、 In microcosmic, the author presents how to balance enterprise and family to achieve good development.

从微观上, 家族企业自身如何实现家族和企业之间的平衡,实现家族企业的健康发展.

4、 It is instead of by mathematics from vast universe space to microcosmic.

从浩瀚广阔的宇宙空间到微观精致的细节,是完全可以数学来表示的.

5、 Law protections for commercial secrets can be divided into macroscopic and microcosmic law protections.

商业秘密的法律保护可以分为微观法律保护 and 宏观法律保护.

6、 The research of enterprise competitiveness is a microcosmic need of its management.

企业竞争力研究,从微观上来说,是出于企业自身管理的需要.

7、 Look from microcosmic level, company advocate business Wu produced major change.

从微观层面看, 公司主营业务发生了重大变化.

8、 The competitive edge of Fujian tourist brand is restricted by the macroscopic and microcosmic factors.

制约福建旅游品牌竞争力的因素既有宏观因素,又有微观因素.

9、 It has important meaning in the perspective of and microcosmic research.

它无论在宏观、中观还是微观层面都具有及其重要的意义.

10、 Its and forestry classification are managed in macroscopical with microcosmic going up is harmonious and consistent.

其与林业分类经营在宏观与微观上是协调一致的。

11、Such arrangement, have strategic height already, also have microcosmic depth.

这样的安排, 既有战略的高度, 也有微观的深度。

12、Macroscopical in economic life why can you appear with microcosmic economy riding quality so sharp contrast?

在经济生活中宏观与微观经济运行质量为什么会出现如此强烈的反差?

13、How show phenomenon of this one microcosmic economy create a mechanism?

如何说明这一微观经济现象的生成机制?

14、Microcosmic economy base is more active.

微观经济基础比较活跃。

15、To trading of charge metric and current include macroscopical and microcosmic two levels.

对交易费用的计量目前包含宏观和微观两个层面。

以上是简答网为您整理的microcosmic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于microcosmic的用法、microcosmic的释义、microcosmic的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/microcosmic>